
 

Zápis ze schůze výboru ČBF – oblast Střední Čechy v sezóně 2024/25, která se konala 

3.3.2025 v Brandýse  

 

Přítomni: Mgr. B. Žánová, Mgr. M. Franěk, Ing. P. Čeněk, Ing.  T. Benda, M.Modr 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu 

2. Finanční záležitosti – stav účtu, plánované výdaje 

3.  OT – další činnost 

4. Soutěže-zpráva STK 

5. Různé 

 

Ad.1 

Kontrola proběhla, úkoly splněny. 

 

Ad 2. Finanční záležitosti 

- B. Žánová informovala o stavu účtu a očekávaných dotacích ČBF, na účet byl připsán 

doplatek 2024 

- Informace o platbách 2025 dostanou oblasti na schůzce 10.3. 

- Výbor schválil pravomoc B. Žánové k přesunům mezi spořícím a provozním účtem 

STC dle potřeby 

- Výbor schválil plán nejbližších výdajů – příspěvek na účast na MČR a příspěvek na 

pořádání MČR v obvyklé výši 

- Dalším výdajem budou doplatky na kemp RV U14G a RV U14B 

- B. Žánová informovala o podání vyúčtování dotace na KÚ 

 

 

Ad 3. 

- OT – příprava kempu U11 do konce května 

- OT – účast na finále kvalifikací + předání cen  

- OT – příprava posezónní soutěže 3x3 

- OT – příprava školní ligy  

- OT- síň slávy  

 

Ad 4. 

- STK – T. Benda seznámil s průběhem soutěží, zatím vše bezproblémové, chybí několik 

dohrávek, týmy jsou většinou domluveny 

- STK bude znovu upozorňovat kluby na nutnost registrovat hráče i ve Šmoulince a 

vyplňovat statistiky. Vzhledem k dotacím je nutnost elektronické statistické stopy 

každého dítěte 

- Pro další sezónu bude důsledně sledováno zadávání statistik do systému 

- Kvalifikace U13B – týmy Kladna a Benešova se domluvily, že o jejich nasazení na NF 

nebude rozhodovat další zápas, ale využije se výsledku zápasů v sezóně 

- Výbor byl informován o pořádání MČR U14B v Poděbradech 

- Trenér Benešova U12G zažádal o posun termínů nadstavby, Výbor souhlasí, ale 

vzhledem k časové nevýhodě posunu je nutná dohoda týmů 



 

- Pro další rok budou nadstavby NRL spojeny s jinou oblastí, aby došlo k větší pestrosti 

zápasů 

  

 

Ad. 5 

- Byly probírány další možnosti rozvoje basketbalu v oblasti a příprava VH oblasti 

- Termín Valné hromady byl stanoven na 19.5.2025 od 17 hodin 

- P. Čeněk pověřen přípravou podkladů k VH do příští schůze  

- P. Čeněk informoval o Shromáždění ČABT, řešených tématech i možnostech podpory 

pro trenéry 

- B. Žánová informovala o záměrech ČAMB ke sjednocení pravidel mini pro další období 

i snaze ČAMB, aby všechny oblasti (v současné době již naprostá většina) organizovaly 

přípravné soutěže a pořádaly kvalifikace, tak jako je tomu v naší oblasti. Jednání ČAMB 

se účastnila i M. Moulisová, aby byly všechny kroky ve shodě s metodikami svazu 

- Bylo znovu diskutováno zapojení oddílů do tzv. školní ligy a finanční podpora škol. 

 

 

Zapsala Žánová Blanka 

 

 

 

 

 


